

Afdelingsbestyrelsesmødereferat
Afdelingsbestyrelsesmødereferat udsendes efter nedenstående navneliste

Dato for mødets afholdelse:	25.3.2025				
Dato for næste møde:	22.4.2025				
Beboerkonsultation fra	Kl. 17.00 til Kl. 18.00				
Afdelingsbestyrelsesmøde fra	Kl.17.00				
	Navn			Deltog	
	Hele navnet	Fork.	Ja	Nej	
Afdelingsformand	Tor Darre	TD	X		
Afdelingsbestyrelsesmedlem	Claus Jeppesen	CJ	X		
Afdelingsbestyrelsesmedlem	Lene Thomassen	LT	X		
Afdelingsbestyrelsesmedlem	Ian Melhede	IM			X
Afdelingsbestyrelsesmedlem	Christina Høyer	CH	X		
Afdelingsbestyrelsessuppleant	Stefan Pedersen	SP			X
Repræsentant fra organisationsbestyrelsen	Elsebeth Ikkala Reventlow	ER			X
Ejendomsfunktionær	Allan Bundgaard	AB			X
Driftschef	Karsten Nørgaard Friis	KN			X
Kopi til:	Postfunktionærernes Andels – Boligforening, Stationsparken 24, 2. 2600 Glostrup.				

Dagsorden

1. Bemærkninger til sidste referat (25.02.2025)

Intet at bemærke

2. Beboer konsultation

3. Opsamling på status i afdelingen

- Se skemaer fra driften

Legeplads – Der skal afholdes møde med evt. udbyder, for at indhente tilbud.

Fliser under de nye bordbænkesæt – Det aftales at bordbænkesæt bliver placeret midt mellem kirsebærtræerne. Affaldsbeholderen der står ved hækken ved petanquebanen flyttes ud mod vejen foran bord bænke.

Skilte til storskraldsordning – Er opsat.

Hjertestarter – Vi afventer yderligere oplysninger fra Allan vedr. hjertestarter. Når de forligger, tager vi stilling til ny løsning om hjertestarter.

Råderet badeværelser – Vi afventer driften.

Knækkede fliser efter HOFOR's renovering – Afventer driften.

Andel energi – Der mangler rep. af asfalt ved ND 8-10 det er farligt at færdes der. Vi sender mail til Allan, for opfølgning på problemet

4. Markvandring

- Bemærkninger til referat
Vi fremsender mail til Karsten vedr. spørgsmål til døre og vinduer.
Afdelingsbestyrelsen stiller en mængde spørgsmål vedr. udskiftning af vinduer og døre i afdelingen, således vi har et godt fundament at tage en god beslutning på.

5. Grønne områder

- Status på hækklipning
Hækkeklipping er godt i gang i afdelingen.
- Fliser
Se punkt 3.

6. Samarbejde med Lejerbo afd. 94

- Status på ny mødedato –mødet afholdes på PAB's afdelingsbestyrelses kontor
Vi vil blandt andet gerne tale med dem om deres gennemsnitsforbrug på varme efter deres renovering.
Hvad gør I med Almen Lumen.

7. Hjertestarter

- Udskiftning af afdelingens hjertestarter
Se punkt 3.

8. Økonomi

- Generelt
Udsættes til næste møde.
- Regnskab
2024 regnskabet godkendt og underskrives af formanden.

9. Arrangementer

- Årets afdelingsmøde den 12. juni 2025
 - Evt. forslag fra afdelingsbestyrelsen til mødet (rettelser til husorden, vedligehold)
Udsættes til næste møde.
 - Toiletvogn, teknik o.a.
Telt bestilt
Lyd bestilt
Toiletvogn – Allan
Musik – bestilt
- Sommerfest den 14. juni 2025
 - Planlægning
Vi afholder møde i festudvalget. – Lene tager kontakt.
- Evt. arrangement den 13. juni 2025 i teltet når vi alligevel har det ?
Foreløbig er der ingen arrangementer

10. Velkomst af nye beboere

- Nye beboere siden sidste møde?
- Velkomstpakke/besøg

Christina laver udkast til velkomstfolder.
Tor og Ian tager på besøg og byder velkommen

11. SMS/Mail fra afdelingen til beboerne

- Gennemgang, hvem mangler vi evt.?
Christina og Lene kigger på opgaven sammen.

12. Information fra afdelingsbestyrelsens medlemmer

Christina kan desværre ikke deltage i sommerfesten.

13. Evt.

Udvide med informationskanal til beboerne – på prøve i en periode.

Punkter til næste møde den 22.4.2025

- Evt. Førstehjælpskursus for interesseret beboere
- Evt. forslag fra afdelingsbestyrelsen til mødet (rettelser til husorden, vedligehold)